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Beerendonk van, André (PJA)

Van: KDuijsters

Verzonden: vrijdag 18 oktober 2019 11:16

Aan: Beerendonk van, André (PJA); Otten, Paul (P); Wolfs, Madeleine (M)

Onderwerp: Ijzeren man gebied

Hoi Griffie, 
 
Ik heb voor de rondvraag komende commissievergadering ruimte het navolgende: 
 
Naar aanleiding van de bomenkap Ijzeren Man gebied en de uitleg hierover in het voorjaar en de vragen die 
hierover door onze fractie zijn gesteld tijdens de wandeling aan mensen van de bosgroep.  In het najaar van 
2019 zou men een gedeelte van het snoeiafval opruimen. Tevens zou men nog bomen weghalen die half 
omgevallen tegen andere bomen hingen of over paden.  Aangezien ik veel wandel in dit gebied heb ik dit in 
de gaten gehouden. Echter sinds de bomenkap in het voorjaar is er niets meer gedaan aan bovenstaand. Mijn 
vraag wanneer wordt dit uitgevoerd. 
--  
Met vriendelijke groet, Karin Duijsters Fractie Goubet-Duijsters 0610467823 


